
 

Interpellation från Liberalerna 

Till regionstyrelsens ordförande 

 

Hur står det till med demokratiarbetet? 
 

Under förra mandatperioden togs beslut om vilken politisk organisation som 
skulle gälla för den innevarande mandatperioden. I det beslutet låg att inrätta 
en fast parlamentarisk beredning direkt under fullmäktige i syfte att stärka 
demokratiarbetet i Regionen. 
 

Demokratiberedningen har följande uppdrag enligt reglementet: 

• Demokratiberedningen har regionfullmäktiges presidium som 
uppdragsgivare och ska kontinuerligt rapportera till fullmäktiges 
presidium samt minst 2 ggr per år till regionfullmäktige.  

• Demokratiberedningen har att uppmärksamma frågor som rör relationen 
medborgare och förtroendevalda. I detta ingår att följa frågor av betydelse 
för demokratiutveckling och arbetet med att motverka utanförskap och 
öka människors delaktighet.  

• Demokratiberedningen har att initiera och utveckla arbetssätt som gör att 
fler unga engagerar sig politiskt, exempelvis genom ungdomsfullmäktige. 
Stimulera ungas deltagande i det demokratiska samtalet och 
utvecklingsarbetet.  

• Demokratiberedningen arbetar strategiskt med omvärldsbevakning inom 
sitt verksamhetsområde och förutsätts ta initiativ i frågor som påverkar 
demokratiutvecklingen. Demokratiberedningens uppdrag är inte att ta 
över de politiska partiernas demokratiska ansvar.  

• Demokratiberedning har i uppdrag att aktivt förbättra förutsättningarna 
för och komma med förslag för att utveckla dialogen och relationen mellan 
medborgare och förtroendevalda.  

Sedan det nyvalda regionfullmäktige tillträdde förra hösten har ännu ingen 
kallelse skett till möte i demokratiberedningen. Detta trots påstötningar och 
frågor från utsedda ledamöter. Utlovade möten under våren har skjutits upp och 



besked om målsättning med sammanträde före sommaren har fått ändras till 
besked om uppstart till hösten. Nu när vi går in i oktober har fortfarande inget 
besked kommit om när beredningen ska inleda sitt arbete. Man frågar sig om 
detta är ett utslag av hur den styrande majoriteten med Socialdemokraterna, 
Moderaterna och Bevara akutsjukhusen ser på demokratiarbetets prioritet? 
Hoppas så inte är fallet. 

Situationen kräver ändå att följande frågor ställs och de ställs till regionstyrelsens 
ordförande Rachel De Basso som representant för styret och det största partiet 
då fullmäktiges ordförande inte heller tillåts interpelleras enligt fullmäktiges 
arbetsordning. 

 

- hur ser majoriteten på att den beslutade politiska organisationen inte 
efterlevs snart ett år in på mandatperioden? 

- anser du att demokratiberedningen har rimliga förutsättningar för sitt 
tänkta arbete? 

- vad avser du och ledningen göra för att demokratiberedningen snarast 
ska påbörja sitt arbete och sammankalla ledamöterna till första 
sammanträdet? 
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